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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

Den 17. juni kl. 17.00 – 19.00 i Personalerummet 
Inviterede: Annemette Winther Skole- og Ungechef 
Deltagere; Charlotte, Christina, Peter, Berit(repræsentant børnehaven), 
Peter Sliefsgaard leder inst, Bente Lund Hansen konst. leder skole, Susanne 
Clemmensen (TR - lærer) og assisterende leder Kis Østergaard 
Afbud: Sille(forælder),  
Fraværende: Gert Sørensen, Anja Andersen, Csaba Juhasz og 
elevrådsformand 
 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 2.   

 3.  Status på Nymarken  

• Ledelsen: Godkendelse af fagfordeling, 
klasseoplysninger vedr. næste skoleår,  
GODKENDT 
Bente præsenterer fagfordelingen for S.B 
UUV tid; lærerne har taget godt imod forslaget 
godkendt af S. B. (se forrrige referat) 
7. årgang får besked i morgen på klassedeling 
og klasselærere.  

• Sidste skoledag den 25. juni 2021 
Vi holder fast i, at vi mødes udenfor til 
afslutning kl. 11.15. 

• Corona-info nu og efter sommerferien 
Vi kører videre og fortsætter til sommerferien 
uden at gå tilbage til normal undervisning, og 
har endnu ikke åbnet dørene. Vi holder fast 
indtil sommerferien, så alle kan komme godt 
afsted på ferie. 

• Børnehaven 

• Bestyrelsen: Drøftelse af fremtidige 
perspektiver:  
Vi i bestyrelsen bliver alle inviteret til møde på 
forvaltningen, og efterfølgende har Marslev 
foreslået at få to skoleledere, én på hver skole, 
og en fælles adm. leder. 
Formanden hører ikke så meget og henvender 
sig til Marslevs bestyrelseformand, Peter 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 Wamberg. AW er inviteret her i aften til at 
perspektivere. 
Peter Schleifsgaard forklarer, at den struktur, 
der er nu, vil Marslev gerne forsætte med fx 
med én skoleleder. Det er et stort 
forældreønske, for det går godt for og på 
skolen. Forældrene prægede debatten på deres 
seneste bestyrelsesmøde.  
Man skulle synes, at der er penge til en 
skoleleder på hver matrikel. 
TR orienterer om, at nuværende stillingerne 
skal nedlægges, og to nye stillinger skal slåes 
op. Nuværende ledere skal søge på lige vilkår 
med andre. Vi oplever som personale, at vi skal 
helt forfra igen. 
Der har været fælles skoleleder siden 2017. 
Forældre; vi er ikke så mange ti lstede og vi har 
svært ved at overskue, hvilke konsekvenser det 
har, det forslag Marslev er kommet med. 

• Kommunen; vi har haft besøg af ny 
velfærdsdirektør. 

• Elevrådet(ikke repræsenteret) 

 4.  Annemetter Winther kl 18.00: 
Marslev vil følges med Nymarken, hvis Nymarken 
ønsker at fastholde den ellers aftalte beslutning om at 
søge fælles leder. 
Historik; vi kan ikke finde beslutningsreferater. Valgt 
ud fra et ønske fra S.B,  om at spare en lederstilling for 
at skabe luft i økonomien.  
I må gerne fastholde 1 skoleleder-  1 viceleder. 
Hvis I henvender jer til AW, så går vi med jer og jeres 
henvendelse. Den går i fagudvalg, til  høring, 
indstilling til byrådet med anbefalet høringsperiode på 
6 uger(medio aug til ultimo september), vigtig også 
med MED udvalgene, så er vi i slutning af september 
beslutningen ca. 28. oktober. 
AW appellerer til, at I beslutter, og handler inden 1. 
juli, også af hensyn til medarbejderne. 
S.B v/Charlotte; vi er meget usikre, fordi vi ikke har 
gang på skolen, og forstand på det. Vi mangler nogle 
medlemmer til at perspektivere debatten og kunne 
stille gode spørgsmål. 
AW; landsbyordningen vil blive anderledes med en 
skoleleder af én landsbyordning, og dermed have 
større fokus på den del. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 Peter; dalende elevtal? 
AW; sender prognoser til S.B , der er generelt et 
dalende elevtal i hele landet, man kan se et perspektiv 
på ca 5-10 år; her vil tallene formodentlig stige, men 
der er perspektiver på det.  
AW; I får midler ud, men ikke til den fulde 
tjenestemandspension, jeg ser på det med 
Skolelederforeningen. Kompleksiteten vil være 
anderledes og derfor en anden løn. 
SC; hvis man holder sig til ”deling af lederen”,  
AW; så beholder man tjenestemandsstillingen(ikke 
den lokale økonomi, men en forvaltningsøkonomi) 
Processen kan være ; lige er der en anden drøftelse 
1/10 eller 1/11. 
Hvis I går med den proces til ny leder på hver skole;  
1/11 -1/2(ny leder ansættelse)(byrådsmødet er d 
28/10. 
Skolerne behøver ikke gå i takt. 
 
 

 5.  Fri diskussion om punktet;  
To landsbysamfund til at være fælles. 
Hvordan kan man kvalificere? 
SB er ikke repræsenteret nok i aften. 
SB har brug for at tale om, hvordan stemningen har 
ændret sig. 
Se bort fra nuværende ledere, vi ser på posterne nu, 
og se på, hvilke skoler vi ønsker os. 
SB skal sørge for skolens drift og visionerne for 
området. 
Vi skal høre hvad resten af vores bestyrelse tænker. 
BEGGE bestyrelser; 
Torsdag d. 24. juni er en mulighed kl 17.00. 
Charlotte ringer til Per Wamberg i aften og arrangerer 
mødet. Mødeafholderne referer selv på dette møde. 

 6.  Tak for i aften 

 
Ref: 
 


